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بیرانوند: آقای تاج ماجرای 
ویدیو چک را تمام کنید

به همه ثابت شده 
نمی خواهند پرسپولیس 

قهرمان شود
علیرضــا بیرانونــد بعــد از بــازی بــا 
آلومینیــوم گفــت: ابتــدا افتخــار 
می کنــم بازیکــن یــک تیــم خیلــی 
خــاص هســتم، امــا متأســفانه 
لیس  پرســپو ی  بــرا تــی  قا تفا ا
می افتد که همــه می بینید. امروز 
دو پنالتی برای ما نگرفتند. از داور 
یــک ســؤال می کنــم؛ آقــای داور 
عزیــز! پنالتی روی مهــدی ترابی را 
نمی گیری، مشــکلی نیســت. چرا 
برای پرســپولیس کرنر گرفتی؟ آن 
صحنــه اصــاً کرنر نبود. چــرا برای 

ما کرنر گرفتی، اوت می گرفتی.
 4 سال با جواد نکونام در تیم ملی 
همبازی بودم، کاپیتانم بوده است 
و به وی احترام می گذارم، اما دلیل 
بــردن فــولاد مقابــل پرســپولیس 
اخــراج نکونــام بــود. وقتــی یک بر 
صفــر جلو افتادند، آقا جواد دنبال 
اخــراج شــدن بــود. بــه او تبریــک 
می گویم ذهنیتش همین بود. در 
آن مســابقه پس از اخراج نکونام، 
همه ســوت ها به سود فولاد شد. 
یــک مثــال می زنــم، پنالتــی روی 
شــیخ دیاباتــه. اگــر نکونــام اخراج 
نمی شــد، امکان نداشــت داور آن 
صحنــه را پنالتی نگیرد، بلکه صد 
درصد پنالتی می گرفت. داور پس 
از اخــراج آقاجــواد ترســیده بــود و 
پیــش خــودش می گفــت نکونــام 
را اخــراج کــردم، اگــر پنالتی بگیرم 
شــاید درســت نباشــد و روی مــن 
فشــار بیاورند. آن اتفاقات برای ما 
در بــازی بــا فولاد افتــاد .امروز هم 
دیدیم، مگر چنین چیزی می شود 
کــه من بــه خاطــر آفســاید حریف 

اخراج شوم.
ســر پرســپولیس را بریدنــد: روی 
ایــن موضــوع شــک نکنیــد. ایــن 
اتفاقــی اســت کــه افتــاده، خــدا را 
شــکر می کنــم در یــک تیم خاص 
هســتم. چنــد ســال اســت خاص 
بودن پرسپولیس برای همه ثابت 
شــده و دوســت ندارنــد قهرمــان 
شــود. پرســپولیس از بازیکنــان 
بزرگی برخوردار اســت و کادر فنی 
خیلی خوبی دارد، اما برخی مسائل 
واضــح اســت. بــه داور هــم گفتم. 
به رئیس عزیز فدراســیون فوتبال 
قــای تــاج! ماجــرای  می گویــم؛ آ
ویدیــو چک را تمــام کنید. از وقتی 
گفته انــد که VAR در فوتبال ایران 
نیســت، دســت داوران بــاز شــده 
و خیال شــان هم نیســت. فوقش 
می گوینــد ویدیــو چــک نیســت و 
داوران اروپایــی هــم بــا وجــود این 
سیســتم اشــتباه می کنند. ما هم 

برویم و این کار را کنیم.
یــن  ا  :VAR بــرای  50 میلیــون 
اتفــاق نمی افتــد، پورعلی گنجــی 
 ، ه زد حــرف  نیــت  عصبا روی 
یــد  یــن سیســتم نمی آ ا وقتــی 
خودمــان مجبوریــم دســت بــه 
کار شــویم. آوردن ویدیــو چــک 
دســت فدراســیون فوتبال است. 
شــنیده ام گفته اند برای ورزشــگاه 
آزادی استقال و پرسپولیس پول 
آن را بدهنــد. اصــاً ایــن موضــوع 
امکانپذیر نیست. مگر می شود؟ 
امسال اتفاقاتی برای پرسپولیس 
می افتــد کــه دوســت نــدارم در 

موردش حرف بزنم.
قهرمــان کــردن یــک تیــم خــاص: از 
پرسپولیس  خاص تر پیدا نمی کنید. 
اصــاً بحــث قهرمان شــدن یک تیم 
خاص نیســت، فقط یک تیم خاص 
وجــود دارد و آن هــم پرســپولیس 
اســت. همه فشارها اکنون روی تیم 
ما است و اتفاقاتی می افتد. برای من 
خیلــی جالــب شــده، تیم هــای دیگر 
بایــد بــه حــدی جلــوی پرســپولیس 
خــوب کار کننــد تــا دیــده شــوند، نــه 
داوران؛ به جای آنکه بازیکنان حریف 
خوب کار کنند، داوران حرکاتی انجام 
می دهنــد تا دو ســه هفته در فضای 
مجــازی صحنه هــای مربــوط بــه آنها 
منتشــر شــود و همــه روی داور زوم 
شــوند. شــاید از طرف هواداران هم 
حرف هــای رکیک بشــنوند امــا اصاً 
برای شــان مهم نیســت. نباید با این 

اتفاقات زیاد فشار بیاوریم.
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مرتضی پورعلی گنجی:

یک میلیارد می دهم VAR بیاورند

به خدا من حاضرم یک میلیارد بدهم کهVAR بیاید. نفری پنجاه میلیون بگذاریم 
کل بازیکنان لیگ، می توان VAR آورد. می گویم با VAR داوران کشورمان یک 
مقدار بهتر تصمیم می گیرند و این اتفاقات نمی افتد. با این اشتباهات داوری که 
ما هر روز مصاحبه می کنیم که ســفت تر ســوت بزنند و این اتفاقات نیفتد واقعاً 
نمی دانــم چــه بگویــم. امیدوارم که حداقل در ورزشــگاه آزادی حق ما را بدهند. 

دنبال این نیستیم که به ما حال بدهند، حداقل حق مان را بدهند.

مهدی ترابی:

داور دو پنالتی نگرفت

شــاید طبیعــی باشــد امــا آنچــه مــا می بینیم اصــاً نیاز بــه VRA نــدارد؛ هم 
صحنه ای که روی من پنالتی شد و هم صحنه  نیمه اول روی شیخ، اینها واقعاً 
نیاز به VRA ندارند. فکر می کنم قبل از اخراج، آفساید بود. صحنه را ندیدم 
اما این طور شنیدم. به نظرم از لحاظ داوری متأسفانه ضعیف هستیم. هفته 
قبل پنالتی واضح ما را در ورزشــگاه خالی از تماشــاگر مقابل فولاد نگرفتند 

ولی این هفته مقابل تماشاگران متأسفانه دو پنالتی برای ما نگرفتند.

افشین پیروانی:

تبریک، به هدف شان رسیدند

بایــد تبریــک ویــژه بگویــم کــه صــدر را از مــا گرفتنــد. هدف شــان ایــن بــود. اختاف 
 VAR امتیاز داشتیم و به هر طریقی که توانستند صدر را از ما گرفتند. برای آوردن
بی عرضه تریــن هســتیم. شــک نکنید حالا حالا هــا خبری از VAR نیســت. VAR را 
بهانه کرده اند و هر غلطی دل شان می خواهد انجام می دهند و هر کاری می خواهند 
می کننــد. چنــد بار ما متضرر شــدیم، بعد انتظار دارید اعتــراض نکنیم و حق مان را 
نگیریم؟ متأسفم برای فدراسیون و کمیته داوران و هرکسی که تصمیم گیرنده است.
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یحیــی گل محمــدی در طــول بازی بــا آلومینیوم 
بارهــا بــه تصمیمات داور مســابقه اعتراض کرد 
و تــا آســتانه اخــراج پیش رفــت. گل محمدی که 
هفته ها سعی می کرد نسبت به اشتباهات داور 
در طــول مســابقه موضعــی نگیــرد، در این بازی 
واکنش هــای زیــادی بــه ســوت های داور نشــان 
داد و بارهــا بــه ســوت های منصوریــان اعتراض 
داشــت. گل محمــدی آنقــدر عصبانــی بــود کــه 
در نشســت خبــری بعــد از بــازی صحبت هــای 

عجیبــی مطــرح کرد.
از این جام های فلزی زیاد در باشگاه داریم
یک سال هم شکایت کنید فایده ندارد

به نام خدا، خدمت شــما دوســتان عزیز سام 
عــرض می کنــم. قضیــه اصــاً فوتبالــی پیــش 
نمــی رود. متأســفانه اتفاقــات خیلــی بــودار، 
مشــکوک و... اســت. شــاید اگر من ســرمربی 

ایــن تیم نبــودم، این اتفاقــات نمی افتاد. آقای 
تــاج گــوش کنیــد، آقــای افشــاریان، آقایــان 
ســازمان لیــگ، آقــای مهــدی، آقــای درویــش. 
مــا جــام اصلــی را هفتــه هفتــم گرفتیــم. ایــن 
جام هــای فلــزی را زیاد در باشــگاه داریم. زیاد 
هســت. مــا احتیاجــی به ایــن جام هــای فلزی 
نداریــم. مــا جام شــرف را بردیــم و بازیکنان ما 
ثابــت کردنــد بهتریــن هســتند. ثابــت کردنــد 

باشــرفند.
از هفته بعد با تیم امید به میدان 

خواهم رفت
یــک ســال و نیــم مــن بــا ایــن تیــم قــرارداد دارم و 
هیچکس نمی تواند من را از این تیم تکان دهد، 
هیچکــس. نــه آقــای درویــش و نــه آقــای هیــأت 
مدیره. چون مردم پشــت این تیم هســتند. یک 
ســال و نیــم مــن جــام نمی گیــرم، هــواداران عزیز 

مــن عذرخواهی می کنم از تک تک تان و می دانم 
چــه حــس و حالــی داریــد. در ایــن مــدت از جــام 
خبــری نیســت. از هفتــه بعد با تیم امیــد می روم 
مســابقات، مگــر اینکه حکــم اخراج مــن را از بالا 
بالاها بدهند که آقا برش دارید، از باشگاه ما این 
اتفاق نخواهد افتاد. متأسفانه در این هفته های 
اخیــر اتفاقاتــی هــم در داخل تیم و هــم در بیرون 

تیــم می افتــد و ایــن هم وضع داوری اســت.
شــاید جــام را از مــا بگیریــد امــا شــرف و 

مردانگــی را نمی توانیــد
می دانند چه کســی را بگذارند؛ وقتی اســم آقای 
منصوریان آمد و کســی از من پرســید، من فقط 
ســر تــکان دادم. می داننــد چــه کســی را بایــد 
بگذارند. واقعاً جای تأسف دارد برای کسانی که 
تصمیــم گرفتند که این اتفاق برای پرســپولیس 
بیفتد. یکســری چیزها بین پرســپولیس و مردم 

اســت کــه نمی توانیــد از این تیم بگیرید. شــاید 
جام را بگیرید اما شــرف و غیرت و مردانگی تیم 
را نمی توانیــد بگیریــد. مردم پشــتش هســتند، 
این تیم حکومتی نیســت و مردمی اســت. حالا 
بزنیــد و بکوبیــد امــا همه چیز مشــخص اســت 
بــرای مــردم. هیچ اتفاقی برای ایــن تیم نخواهد 
افتــاد. خودتــان را خراب می کنیــد و مهر مردم را 
از دل می بریــد. من صحبت فوتبالی زیاد ندارم. 
همیــن جــور ادامــه می دهیــم و بــا امیدهــا بــه 
مســابقات خواهیــم رفــت تــا ببینیم چــه اتفاقی 

خواهــد افتاد.
 اراده این است که ما قهرمان شنویم

هیچکــس اراده ای نــدارد کــه یــک تیــم خــاص 
قهرمــان شــود. اراده ایــن اســت کــه مــا قهرمان 
نشــویم، چون من ســرمربی تیم هستم. خسته 

نباشــید...

رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس بعد از 
تساوی پرحاشیه مقابل آلومینیوم اراک در 
محاصره خبرنگاران گفت: این ششــمین 
هفتــه اســت. مــن شــاید در ســه هفتــه 
گذشــته، پشت هم به رئیس فدراسیون، 
دبیــرکل، نایــب رئیــس و کمیتــه داوران 
مراجعــه کــرده ام و گفتــه ام کــه خطــا و 
پنالتی هایــی بــه اشــتباه علیه مــا گرفتند. 
بهانه آنها این بود که VAR نیســت. سؤال 
مــن این اســت که اگــر VAR بیاید، باز هم 
داور وسط قرار است برود و صحنه را ببیند 
و تصمیــم بگیــرد؟ اگر بنا نباشــد حق را به 
مــا بدهنــد، فرقــی نمی کند. ضمــن اینکه 
مگــر وقــت اضافــه را VAR اعام می کند؟ 
بازی هفته گذشته ۱۷ دقیقه وقت اضافه 

داشت اما ۷ دقیقه اعام شد.
او افزود: کسی که خواب است را می توان 
بیدار کرد اما کسی که خودش را به خواب 
زده را محال است. من باید به آن طراحانی 
کــه برنامه ریــزی کردنــد پرســپولیس طــی 
۶ هفتــه بــه حقش نرســد، تبریک بگویم. 
بنــای آنهــا ایــن اســت کــه یک تیــم خاص 

قهرمــان شــود و پرســپولیس نشــود. مــن 
گفتــم کــه هیچ تیمــی، فوتبالــی نمی تواند 
پرســپولیس را ببــرد ولــی مــن نمی توانــم 
اختیــار مــاورای فوتبــال را داشــته باشــم. 
مدیرعامــل پرســپولیس گفــت: مــن در 
مجلس، رؤســای فدراســیون را دیدم. آنها 
به من گفتند که حق با تو است. من گفتم 
که ۶ هفته حق با من است ولی ۲ امتیاز به 
ما بدهید. اینکه می گویید حق با توست، 

مشکلی را حل می کند؟
آیا منظور شما از تیمی خاص، 

سپاهان است؟
 باید بروید و بپرسید. یک هفته، می تواند 
اتفــاق داوری باشــد امــا شــش هفتــه غیر 
ً دلیلــی دارد.  طبیعــی اســت و حتمــا
متأســفانه در فدراســیون کســی پاسخگو 
نیست. شکایت هم بکنیم، تأثیری ندارد.

آیا به قضاوت داور در بازی با 
آلومینیوم اعتراض می کنید؟

بــه نظــر شــما نبایــد اعتــراض کنیــم؟ اولاً 
صحنــه اخــراج بیرانونــد کــه آفســاید بــود، 
دوماً صحنه خطرناکی نبود و ســوماً اینکه 

چهــار بازیکــن ما در صحنه اخــراج حضور 
داشــتند. وقتی پنالتی شــیخ اعام نشــد، 
وقتی پنالتی روی ترابی اعام نشــد، علت  
آنها چه بود؟ داور هم مقصر نیست چرا که 
او تابع اوامری است که به او اباغ می شود. 
ایــن داور اشــتباه کــرد، داوران بازی هــای 
قبلــی چــرا اشــتباه کردنــد. چگونه ممکن 
اســت رئیس فدراســیون که به ما محبت 
دارد و ادعــا می کند رفاقت نزدیک ســوای 
بروکراسی اداری به ما دارند به این مسائل 
رســیدگی نمی کند. شاید مسابقه فوتبال 
اولویت شــان نیســت و اولویت شــان چیز 
دیگری اســت! اگر اولویت شــان فوتبال و 
هوادار باشد یک بار کاری انجام می دهند. 
از هفته قبل تا الان چه کاری انجام دادند؟ 

چقدر داور سعی کرد درست عمل کند؟
با این شرایط داوری آیا نگران بازی با 

سپاهان در جام حذفی نیستید؟
 اصــاً احتیــاج نیســت نگــران باشــیم. بنا 
نیســت اجــازه بدهنــد! هــواداران در ایــن 
ســرما مــا را تشــویق کردنــد ولــی مــا فکــر 
کردیم می توانیم فوتبالی برنامه ریزی کنیم 

و بازیکــن بگیریــم و مربــی بیایــد تاکتیک 
و دیگــر مســائل را انجام بدهــد ولی وقتی 
قرار اســت نتایج غیــر فوتبالی رقم بخورد، 
از گل محمدی چه توقعی می توان داشت؟ 
او چــه کار می تواند انجام بدهد؟ وقتی بنا 
است زحماتش را با دو سوت به باد بدهند 
مربی نقشی ندارد! مدیر و بازیکن نقشی 
ندارند. وقتی بنا است تصمیم گیری جای 
دیگری شــود داور و دیگر عوامل هم تابع 
هســتند. ان شاءالله به خواسته های شان 
رســیده باشــند. تا جام تمام نشــده به آنها 

تبریک می  گویم.
شما در خصوص پرداخت هزینه 

VAR با توجه به اینکه سرخابی ها 
اجاره ورزشگاه آزادی را می دهند هم 

اظهارنظر کردید.
 اصــاً بنــا شــد کــه بــه باشــگاه ها ربطــی 
نداشــته باشــد. وقتــی شــما ورزشــگاه را 
اجاره می کنید اقام و ابزاری که ورزشگاه 
دارد را هم اجاره می کنید. انحراف فوتبال 
ایــن اســت که افــکار را بــه VAR معطوف 
کنــد. اگــر VAR هــم بیاید مگــر نباید داور 

بــرود صحنــه را ببینــد اگــر بگویــد پنالتی، 
پنالتــی بگیرنــد. اگــر نگوید پنالتی اســت 
می شــود پنالتــی گرفــت؟ اینقــدر نگویید 
VAR کــه مــردم فکر کنند اگر باشــد همه 
دردهای مــان مــداوا می شــود! مگر وقت 
اضافــه را VAR نشــان می دهــد؟ وقــت 
اضافــه را داور نشــان می دهــد. VAR کــه 
کورنومتــر نــدارد. نمی گویم VAR نباشــد 
چرا که از الزامات اســت. الان کشــورهای 
فقیر هم این سیســتم را آورده اند. اساساً 
تصمیم این نیست که اجازه بدهند تیمی 
که فوتبالش بهتر است برنده بیرون بیاید. 
وقتــی اســاس ایــن اســت، VAR باشــد یا 
نباشــد چــه توفیــری دارد؟ خودمــان را 
بــه دردســر نیندازیــم. مســئولان مجبــور 
می شــوند بروند پول از جایی تأمین کنند 
ولی اگر VAR آمد و فردا همین بود چه باید 
بگوییم؟ باید برویم کسی که تصمیم ساز 
است و برنامه ریزی می کند بازی ها به این 
شــکل شــود، از آنها بپرســیم تصمیم تان 
چیســت تــا تکلیف مــان را بدانیــم در چه 

سطحی مسابقه بدهیم.

درویش: شاید فوتبال اولویت رئیس فدراسیون نیست

برنامه ریزی کرده اند برای قهرمانی تیم خاص

اتفاقات بودار و مشکوک است، از هفته بعد با امیدها بازی می کنیم

گل محمدی: شاید اگر من سرمربی نبودم این اتفاق نمی افتاد


